

Subject: Qatar Insurance Company announces the entry of Oman Qatar Insurance into a binding merger agreement with Vision Insurance SAOG

Qatar Insurance Company advises that further to its disclosure made on April 2022, the Company would like to announce that Oman Qatar Insurance Co. SAOG (the “**Company**”) – subsidiary to the Group - has entered into a merger agreement with Vision Insurance SAOG (“**VISN**”) under which the Company and VISN have agreed to take the necessary steps to implement a merger by incorporation under Article 33(1) and Article 35 of the Commercial Companies Law (Royal Decree 18/2019) (the “**Merger Agreement**”) (together, the **Merger**).

Pursuant to the Merger Agreement, the Company and VISN will merge, and all the assets and liabilities of VISN will be transferred to the Company. On completion of the Merger, VISN will de-list from the MSX and cease to exist as a legal entity and its shares will be cancelled.

The Merger is still subject to approval from the relevant regulatory bodies, as well as from the respective shareholders of the two entities. The Company and VISN will invite each of their shareholders respectively to consider and, if thought fit, approve the Merger at an extraordinary general meeting in due course.

For more information about merger, please visit Muscat Stock Exchange (MSX) website

Further announcements on any material developments will be made as required.

الموضوع: تُعلن شركة قطر للتأمين عن إبرام الشركة العمانية القطرية للتأمين اتفاقية اندماج مُلزمة مع شركة الرؤية للتأمين ش.م.ع.ع

تود شركة قطر للتأمين الإفادة أنه وإحافاً إلى إفصاحها الصادر في أبريل 2022م، فهي تُعلن إبرام الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.ع (“الشركة”) - شركة تابعة للمجموعة - لإتفاقية اندماج مع شركة الرؤية للتأمين ش.م.ع.ع (“شركة الرؤية للتأمين”) والتي بموجبها إتفقت الشركة وشركة الرؤية للتأمين على إتخاذ الخطوات الضرورية لتنفيذ الدمج عن طريق الضم بموجب المواد 33 (1) و(35) من قانون الشركات التجارية (المرسوم السلطاني رقم 18/2019) (“إتفاقية الإندماج”).

وفقاً لإتفاقية الإندماج، سوف يتم الإندماج بين الشركة وشركة الرؤية للتأمين وسيتم تحويل كافة أصول وإلتزامات شركة الرؤية للتأمين إلى الشركة. عند إكمال الدمج، سوف يتم شطب شركة الرؤية للتأمين من قائمة الشركات المسجلة لدى بوصة مسقط وتنتهي الشخصية القانونية لشركة الرؤية للتأمين وتلغى جميع أسهمها.

لا تزال عملية الإندماج تخضع للموافقات من السلطات التنظيمية المختصة والموافقات المطلوبة من مساهمي الشركة العمانية القطرية للتأمين وشركة الرؤية للتأمين. ستقوم الشركة وشركة الرؤية للتأمين بدعوة مساهميهما للنظر في عملية الاندماج والموافقة عليها واعتمادها أثناء عقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية لكل منهما.

يرجى زيارة موقع بورصة مسقط للمزيد من المعلومات حول عملية الإندماج

سيتم الإعلان لاحقاً عن أية تطورات جوهرية متى ما طُلب الإعلان عن هكذا تطورات.